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Abstract (en)
[origin: US4514935A] A scanning device for a machine for the automatic sharpening of broaching or reaming tools has a horizontal slide for
receiving a tool to be sharpened and a vertical slide having at least one grinding spindle. A scanning finger which can be moved approximately
vertically relative to the scanning device is provided for ascertaining the position of a particular tooth and is coupled with at least one member
which emits displacement-dependent signals for triggering drive mechanisms for the machine slides. In order to enable a substantially arbitrary, yet
precise, guidance of the scanning finger in order to ascertain dimensions which are of importance for the geometry of the tool, the scanning finger is
attached on one of two slides which are displaceable at right angles relative to one another and a displacement pickup is associated with each slide
for detecting the displacement distance from a position of rest traveled by respective slide.

Abstract (de)
Eine Abtasteinrichtung für eine Maschine zum automatischen Schärfen von Räumwerkzeugen 5 weist einen Waagerechtschlitten zur Aufnahme
eines zu schleifenden Räumwerkzeugs 5 und einen mit mindestens einer Schleifspindel versehenen Senkrechtschlitten auf, wobei ein relativ zur
Abtasteinrichtung etwa vertikal bewegbarer Tastfinger 61 zum Erfassen der Lage eines jeweiligen Räumzahns des entsprechenden Räumwerkzeugs
5 vorgesehen ist, der mit mindestens einem wegabhängig Signale zur Ansteuerung von Antrieben der Maschinen-Schlitten abgebenden Glied
gekoppelt ist. Um eine weitgehend beliebige, aber exakte Führung des Tastfingers 61 zur Ermittlung für die Geometrie des Räumwerkzeugs 5
wesentlicher Größen zu ermöglichen, ist der Tastfinger 61 an einem von zwei senkrecht zueinander verschiebbaren Schlitten (Horizontalschlitten,
Vertikalschlitten 28) angebracht und ist jedem Schlitten ein dessen Verschiebeweg aus der Ruhelage erfassender Wegaufnehmer 39 zugeordnet.
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